
شهردار کرمانشاه از برگزاری جشنواره بین المللی خوراک کرمانشاه 
خبر داد.

به گزارش واحد خبر اداره ارتباطات سازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شهرداری کرمانشاه، نشست هماهنگی برگزاری جشنواره 
، فرمانی  بین المللی خوراک کرمانشاه با حضور دکتر نوروزی شهردار
درخشی   ، شهر شورای  عضو  درویشی  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
رییس سازمان فرهنگی، سلیمانی شهردار منطقه یک، کلانتری 

مدیرعامل نمایشگاه بین المللی، مدیران اداره گردشگری و ارتباطات 
سازمان فرهنگی شهرداری کرمانشاه در سالن جلسات شهرداری 
برگزار شد. دکتر نوروزی در این نشست اظهار کرد: متولی برگزاری 
برنامه های شهر خلاق در هر شهری بر عهده شهرداری هاست. وی 
افزود: کرمانشاه در سال ۱۴۰۰ توانست با ثبت در یونسکو به زنجیره 
شهر خلاق وصل شود که این تریبون بهترین فرصت برای معرفی 
کرمانشاه است.شهردار کلانشهر کرمانشاه تصریح کرد: در این راستا 
قصد داریم در دیماه سال جاری و درصورت مساعد بودن وضعیت 
آب و هوا، جشنواره بین المللی خوراک کرمانشاه را با حضور چند کشور 

خارجی و دیگر استان ها برگزار کنیم.
نوروزی با بیان اینکه برگزاری این جشنواره فرصت خوبی برای معرفی 
خ داده در منطقه و برنامه  کرمانشاه است گفت: البته تحولات ر
دعوت از کشورهای حاشیه ایران باعث شده که تاریخ برگزاری فعلا 
نامشخص باشد. وی خاطرنشان کرد: در حاشیه برگزاری این جشنواره 
که بمدت ۵ روز خواهد بود، جنگ های شادی نیز خواهیم داشت. 
شهردار کرمانشاه در پایان گفت: همچنین بنابر پیگیری های صورت 

گرفته، قصد داریم در حاشیه این جشنواره بزرگترین دنده کباب به 
وزن صد کیلوگرم را ثبت گینس کنیم. در ادامه این نشست دکتر 
ایمان درخشی رئیس سازمان فرهنگی و مدیر پروژه شهر خلاق 
اظهار کرد: برگزاری این جشنواره بین المللی نیاز کرمانشاه است و ان 
شالله با جدیت دکتر نوروزی شهردار کرمانشاه، به نحو احسن آنرا اجرا 
خواهیم کرد. وی افزود: برنامه ما بعنوان شهر خلاق خوراک این است 
که علاوه بر برگزاری این جشنواره، قصد داریم اطلس خوراک کرمانشاه 
را تدوین کنیم. رییس سازمان فرهنگی شهرداری کرمانشاه تصریح 
کرد: همچنین قصد داریم به رستوران های که در منو خود غذای 
کرمانشاه را ارائه می کنند، نشان شهر خلاق خوراک اهدا کنیم. در پایان 
این نشست فرمانی مدیرکل میراث فرهنگی آمادگی خود را برای کمک 
به شهرداری در راستای برگزاری این جشنواره اعلام کرد و گفت: قصد 
داریم در برنامه دیگری ۴۰ خوراک کرمانشاه را ثبت کنیم. گفتنی است 
که سازمان فرهنگی شهرداری کرمانشاه بعنوان دبیرخانه برگزاری این 
جشنواره بین المللی، بزودی جزییات بیشتری را از این جشنواره اعلام 

خواهد کرد.

شهردار کرمانشاه خبر داد:شهردار کرمانشاه خبر داد:

جشنواره بین المللی خوراک کرمانشاه برگزار می شود
شهردار کرمانشاه:شهردار کرمانشاه:

کمبود ١٧٠٠ نیروی کارگری در شهرداری کرمانشاه

شهردار کرمانشاه گفت: شهرداری کرمانشاه با کمبود یک 
هزار و ٧٠٠ نفر نیروی کارگری مواجه است که باید این کمبود 

مرتفع شود.
به گزارش گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، 
نادر نوروزی )ظهر روز یکشنبه هفتم آبان ماه( در بیست و 
پنجمین سالگرد تأسیس کارخانه بازیافت زباله و تولید کود 
عالی که در سالن همایش کارخانه بازیافت زباله کرمانشاه 
برگزار شد، اظهار کرد: در راستای حفظ محیط زیست آنچه که 
به عنوان »پسماند« محصول اقدامات انسانی است باید 

مورد توجه باشد.
وی افزود: اکنون در دنیا گروه های حافظ محیط زیست فعال 
هستند و در کرمانشاه نیز کارخانه بازیافت زباله به نوعی به 

محیط زیست کمک می کند. 
شهردار کرمانشاه تصریح کرد: امروز بیست و پنجمین سالی 
است که کارخانه بازیافت زباله کرمانشاه ایجاد شده که در 

کشور منحصر به فرد است.
وی گفت: در این کارخانه با توجه به تخصص، امکانات و 
دستگاه ها را راه اندازی کردند و با وجود تمام مشکلات در 

این زمینه فعال هستند.
این مسئول ادامه داد: من به عنوان شهردار و دوستدار 
محیط زیست به این مجموعه تبریک می گویم و در این 

مسیر همراه آن ها خواهیم بود.
وی با اشاره به روند فعالیت کارخانه بازیافت زباله کرمانشاه 
اضافه کرد: در فرایندی از زباله ها کود کمپوست که در اراضی 

کشاورزی قابلیت استفاده دارد، تولید می شود.
نوروزی بیان کرد: از وزیر کشاورزی برای فروش این کود و 
استفاده از آن در زمین های کشاورزی و یا صادرات آن دستور 
اخذ کردیم تا مبالغی که از این محل به دست می آید در شهر 

برای حوزه »پسماند« مورد استفاده قرار گیرد.
وی عنوان کرد: کود کمپوست در طول سالیان فعالیت 

کارخانه انباشت شده و بخش کمی از آن به فروش رفته 
است. 

این مسئول تشریح کرد: اگر فرایند تبدیل پسماند را به ویژه 
در بخش نخاله تکمیل کنیم می توان نخاله های ساختمانی 

را به محصولات قابل استفاده تبدیل کرد. 
وی اضافه کرد: در سفر رئیس جمهور ۵۰۰ میلیارد ریال در 
این حوزه مصوب شد و برای تکمیل این مجموعه در بخش 

نخاله به دنبال تأمین این اعتبار هستیم.
نوروزی گفت: شرکت بازیافت وامی را از بانک درخواست 
کرده که در حال پیگیری آن هستیم که در مجموع به تکمیل 

فرایند پسماند کمک کننده است.
وی در خصوص روند جمع آوری زباله در شهر اذعان کرد: 
مشکل نیروی انسانی در این حوزه داریم هر شهرداری به 
ازای هر یک هزار نفر شهروند باید ۶ نفر پرسنل داشته باشد 
که از این ۶ نفر ٢ نفر پرسنل اداری و چهار نفر کارگری هستند 

و جمعا باید حداقل ۶ هزار نفر پرسنل داشته باشیم.
وی ادامه داد: اکنون در شهرداری کرمانشاه چهار هزار و ۴٣۵ 

نفر پرسنل داریم و یک هزار و ٧٠٠ نفر نیروی کارگر کم داریم.
نوروزی گفت: در طول این مدت در شهرداری ٣٠٠ نفر از 
ج شدند و از سیستم کارگری هم  سیستم کارشناسی خار

نیروها کافی نیستند و محتاج نیروی انسانی هستیم. 
لات ما مربوط به دهه های گذشته  وی ابراز کرد: ماشین آ
است و فرسوده شده و اخیرا با بودجه اربعین هشت 
لات خریداری شد و باید به هر  دستگاه خریداری  ماشین آ

منطقه یک ماشین اختصاص دهیم. 
نوروزی تأکید کرد: جمع آوری کادر کارگری در وضعیت رفت 
و روب و جمع آوری زباله موثر خواهد بود لذا به دنبال اجرای 
سیستم تفکیک زباله هستیم امید است به تدریج سیستم 
تفکیک از مبدأ را ترویج کنیم که نیازمند فرهنگسازی و 

همراهی همشهریان است. 

معبر مواصلاتی بین شهرک امام خمینی )ره( و شهرک مهدیه با حضور 
استاندار در کرمانشاه افتتاح شد.

به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، )روز یکشنبه ۳۰ مهر 
ماه( معبر مواصلاتی بین شهرک امام خمینی )ره( و شهرک مهدیه 
کرمانشاه با حضور استاندار و شهردار کرمانشاه و جمعی از اهالی آن 

منطقه افتتاح شد.
این معبر به طول یک کیلومتر به بهره برداری رسید که شهرک های امام 

خمینی )ره( و مهدیه را از بن بست خارج می کند. 
شهر  حاشیه ای  محلات  به  بیشتر  خدمات رسانی  و  توجه  ضرورت 

کرمانشاه 
محمدطیب صحرایی استاندار کرمانشاه در این افتتاحیه اظهار کرد: 
محلات حاشیه ای شهر کرمانشاه مانند جعفرآباد، ملاحسینی، آقاجان 

و دیگر محلات نیازمند توجه ویژه و خدمات رسانی هستند.

وی افزود: از مجموعه مدیریت شهری و مهندسینی که در حال کمک 
رسانی هستند که خدمت بهتری به مردم کرمانشاه عرضه شود 
قدردانی می کنم.  استاندار کرمانشاه تصریح کرد: خدمت رسانی به 
مردم به ویژه در بخش هایی که نیاز به دسترسی دارند برای ساخت و 

ساز و زندگی بهتر این مردم اولویت دارد. 
مدیر ارشد استان کرمانشاه ابراز کرد: اتصال شهرک امام خمینی )ره( و 
شهرک مهدیه علاوه بر اینکه این ۲ شهرک را در دسترسی های بهتری 
قرار می دهد زمینه ساز خدمت رسانی های بیشتر به مردم این مناطق 
است. صحرایی اذعان کرد: زمین هایی که در این محلات وجود دارد 
می تواند مورد ساخت و ساز در نهضت ملی مسکن و کارهای دیگر 
قرار بگیرد. وی بیان کرد: هر کار عمرانی که در شهر انجام می دهیم نیاز 
به دسترسی های خوب و اثرگذار دارد و این حلقه های اطراف شهر و 
دسترسی های سازماندهی و برنامه ریزی شده قسمتی از خدمت رسانی 
به مردم است که روند ساخت و ساز و روند خدمت رسانی و رفاه بیشتر 
را برای آن ها به همراه خواهد داشت. صحرایی تأکید کرد: امید است به 
زودی سایر قطعات این مسیر را با عزم و اراده بیشتر و جدیت در کار با 

هم ببینیم و مردم از آن ها به بهترین شکل استفاده کنند.
برطرف شدن ترافیک شهر کرمانشاه با تکمیل رینگ ترافیکی

نادر نوروزی شهردار کرمانشاه در ادامه این راسم اظهار کرد: امروز 
توفیق داریم که یک معبر مواصلاتی بین شهرک امام خمینی )ره( و 
شهرک مهدیه در کرمانشاه با حضور استاندار و مردم منطقه افتتاح 
کنیم. وی افزود: حدود یک سال پیش در این محل بازدیدی با 

ماشین های عملیاتی انجام شد که نتوانستیم از راه به علت حجم زیاد 
گل و لای عبور کنیم و شهرک مهدیه که بخشی از مردم کرمانشاه در آنجا 
ساکن هستند از محور مواصلاتی منفک شده بود و تنها راه عبور آن 

محوری بود که از سمت دولت آباد عبور می کرد.
ح کلی که رینگ ترافیکی شهر  شهردار کرمانشاه تصریح کرد: در طر
کرمانشاه است و باید در اطراف شهر کرمانشاه شهرک های حاشیه ای 
را به وسیله محورهای مواصلاتی و خیابان ها به یکدیگر متصل کنیم تا 
فشار ترافیکی که بر محورهای اصلی مانند کمربندی غربی وجود دارد 
کاهش دهیم. وی ادامه داد: باید در بین شهرک ها ارتباط برقرار باشد و 
 چنین بلوار و خیابانی که کشیده 

ً
مردم بتوانند به راحتی عبور کنند قطعا

می شود نقش موثری در توسعه محله ها خواهد داشت.
نوروزی بیان کرد: برنامه ایجاد رینگ ترافیکی شهر کرمانشاه از جنوب 
شرقی شهر آغاز و در اطراف شهر گردش خواهد کرد و به جنوب غربی 
ختم می شود و از آنجا به کمربندی غربی و به شهرک پردیس باید 

متصل شود تا بتوانیم بار ترافیکی را به درستی کاهش دهیم.
این مقام مسئول ابراز کرد: امید است افتتاح این خیابان موجب راحتی 
و آسایش شهروندان در تردد شود و بتوانیم راه خدمت را ادامه دهیم. 
، عرض ۲۲ متر به  وی عنوان کرد: این پروژه به طول یک هزار و ۱۰۰ متر
شکل ۲ باند ۱۰ متری بود و این پروژه با ٢٣۵ میلیارد ریال به بهره برداری 
رسید. نوروزی خاطرنشان کرد: خاکبرداری که در پروژه انجام شده 
۱۶ هزار و ۵۰۰ متر مکعب است و چهار هزار و ۲۰۰ متر مکعب خاکریزی 
انجام شده و حدود ۱۴ هزار تن مصالح زیرسازی استفاده شده است.
 ، وی تأکید کرد: جدول گذاری و رنگ آمیزی به طول چهار هزار و ۴۰۰ متر
آسفالت ۲۲ هزار متر مربع در ۲ لایه، خاکریزی برای کاشت درختان ۸۰۰ 
متر مکعب و کاشت ۳۳۰ اصله درخت از دیگر اقدامات انجام شده 

است.

فرمانده سپاه حضرت نبی اکرم )ص( کرمانشاه:فرمانده سپاه حضرت نبی اکرم )ص( کرمانشاه:

یک محور مواصلاتی جدید در کرمانشاه افتتاح شد 

برخی سودجویان به فرهنگ گیاه 
درمانی کرمانشاه ضربه زدند!

توضیحات دادستان درباره قصور در حمایت از کودکان غزه
پزشکی در یکی از بیمارستان های 

خصوصی کرمانشاه 
کارگاه ملی »نقاشی خیابانی« در 

کرمانشاه برگزار می شود

کرم )ص( کرمانشاه: فرمانده سپاه حضرت نبی ا
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چه تعداد هتل و اقامتگاه  در استان کرمانشاه وجود دارد؟
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رئیس سازمان حمل و نقل مسافر 
شهرداری کرمانشاه:

با تاخیر یک ماهه 
نرخ سرویس 

مدارس در 
کرمانشاه اعلام 

شد

خ سرویس  هر ساله قبل از بازگشایی مدارس نر
مدارس اعلام می شد اما امسال با وجود گذشت 
خ سرویس مدارس  یک ماه از سال تحصیلی ۱۴۰۲،بالاخره نر
اعلام شد و این موضوع به نابسامانی های به وجود آمده 

خ سرویس های مدارس پایان خواهد داد. در نر
رئیس سازمان حمل و نقل مسافر شهرداری کرمانشاه در 
این خصوص گفت: سرانجام پس از پیگیری های متعدد، 
خ کرایه سرویس مــدارس ابلاغ شد و از  روز سوم آبان نر

امروز قابل اجراست...
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در حمایت از کودکان غزهدر حمایت از کودکان غزه

کارگاه ملی "نقاشی خیابانی" در کرمانشاه برگزار می شودکارگاه ملی "نقاشی خیابانی" در کرمانشاه برگزار می شود

ح کرد: به دلیل کمبود  یک کارشناس مطر
نظارت های دقیق و تخصصی، افراد سودجو 
و بی دانش توانسته اند که با فعالیت های 
غیرتخصصی و گاه غیرقانونی باعث ایجاد بدبینی هایی در اذهان مردم 
و مسئولین شوند. این مسأله خود برنامه ریزی های تخصصی و 

نظارت بیشتری را می طلبد.
بشر از همان آغاز خلقت تا به امروز با بیماری های بسیاری دست 
به گریبان بوده و برای رهایی از این دردهای آزار دهنده به هر درمانی 
پناه برده است. گروهی به علم روز و داروهای شیمیایی موجود رجوع 
می کنند و گروهی دیگر نیز طب سنتی و داروهای گیاهی را ترجیح 
می دهند. امروزه استفاده از داروهای گیاهی به جای شیمیایی و 
تمایل به طب سنتی در بین مردم بسیار متداول شده است. در 
سطح شهر کرمانشاه افراد زیادی در این حرفه مشغول فعالیت 
هستند؛ بعضی با تخصص و علم و بعضی دیگر بدون هیچ تخصص 
و دانشی در این زمینه. برای آشنایی با این حرفه و مسائل مربوط به 
آن با یکی از کسانی که در این حیطه فعالیت می کند گفتگو کرده ایم. 
»پیمان دهقانی« مدرس علوم سیاسی و روابط بین الملل و  دارای 
گواهینامه تخصصی شناخت گیاهان دارویی و نیز کاربرد گیاهان 
دارویی و داروهای گیاهی در درمان بیماری ها از پژوهشکده گیاهان 

دارویی ایران است.حاصل این گفتگو را در ادامه می خوانید.
چگونه و از چه زمانی وارد این حرفه شدید؟

از سال ۱۳۸7 در کنار تحقیق و تدریس در دانشگاه با فعالیت های 
آموزشی پژوهشکده گیاهان دارویی جهاد دانشگاهی آشنا شدم 
و به واسطه علاقه و البته مطالعاتی که قبلاً در این زمینه داشتم، در 

دوره های تخصصی طب سنتی که پژوهشکده در سطوح مختلف 
برگزار می کرد شرکت کردم و موفق به اخذ این گواهینامه ها شدم. 
از سال ۱۳۸9 نیز به صورت علمی به عنوان متخصص و فروشنده 

گیاهان دارویی در خدمت مردم و همشهریان عزیزم هستم.
و  محاسن  چه  شیمیایی  داروهای  به  نسبت  گیاهی  داروهای 

معایبی دارند؟
پایه داروها در طب سنتی، گیاهان و کانی ها و مواد طبیعی و حیوانی 
 شیمیایی 

ً
یا ترکیبی از آنهاست. اما در پزشکی مدرن داروها عمدتا

هستند. وابسته شدن به داروهای شیمیایی به واسطه مضرات آن 
از دغدغه های جدی و رایج و یکی از اصلی ترین عوامل رجوع مردم 
به طب سنتی و استفاده از گیاهان دارویی است. اما این نکته خود 
شامل رعایت و توجه به نکاتی چون تجویز و تهیه و بسته بندی 
داروها و گیاهان دارویی توسط افراد متخصص است. نکته دیگری 
که می توان به آن اشاره کرد و البته باید به صورت مبسوطی به آن 
پرداخت، این مورد است که تغییرات به وجود آمده در روند زندگی 
و ورود به زندگی مدرن و ماشینی امروزی باعث بروز بیماری ها و 
عوارض جسمی و روحی شده که به واقع طب سنتی به تنهایی توان 
پاسخگویی به آن را ندارد. به همین دلیل من طب سنتی را در روند 
درمان در زندگی امروز با برداشتی از گفته های استادان بزرگ در این 
حیطه چنین تعریف می کنم که طب سنتی را باید طب مکمل نامید 

و به حساب آورد.
داروهای گیاهی چگونه تهیه و آماده می شوند؟

گوناگون  شکل های  به  دارویی  و  گیاهی  مختلف  گونه های 
در دسترس متخصصان و فروشندگان قرار می گیرد. داروهای 

گیاهی براساس قوانین مربوطه باید توسط داروخانه ها توزیع شود؛ 
اما بعضی از فرآورده های گیاهی را از طریق انیستیتوها که همان 
شرکت های پخش دارو هستند تهیه می کنند. اما گیاهان و عرقیات 
و روغن های گیاهی یا از شرکت ها و کارخانجات بسته بندی و تهیه 
عرقیات گیاهی به صورت مستقیم یا با واسطه تهیه می شود. قسم 
دیگری از گیاهان دارویی که در اصطلاح فله ای و خام گفته می شود 
 در بازار قدیمی )بازار اسلامی( 

ً
به صورت عمده ای از واسطه ها که اکثرا

کرمانشاه مستقر هستند تهیه می شود. قسم خیلی اندکی از گیاهان 
دارویی نیز که از نظر کمیت جنبه اقتصادی برای بازار ندارند به وسیله 
خود افراد مشغول در این حرفه در فصول مختلف و در مناطق 

مختلف اقلیم بسیار غنی کرمانشاه جمع آوری می شود.
مردم کرمانشاه چه میزان از طب سنتی و داروهای گیاهی استقبال 

می کنند؟
ما در اقلیمی زندگی می کنیم که چه از نظر کمی و چه از نظر کیفی دارای 
تنوع عجیب گیاهی به خصوص گیاهان دارویی است. شاهد سخن 
بنده بازارهای این روزهای سطح شهر کرمانشاه است. اگر به بازارهای 
کرمانشاه و سایر شهرستان های استان سری بزنیم، شاهد عرضه 
بسیاری از گیاهان خودرو و وحشی هستیم که علاوه بر جنبه دارویی 

دارای ارزش غذایی بالایی نیز هستند. 
بنابراین شرایط اقلیمی و قرار گرفتن کرمانشاه در آب و هوایی چهار 
 عشایری در گذشته، که بی تأثیر در زندگی 

ً
فصل و شیوه زندگی غالبا

حال نیست، باعث شده که کاربرد طب سنتی و به طور کلی گیاهان 
دارویی و روش های استفاده از آنها در درمان بیماری ها با زندگی مردم 
عجین شود. این ارتباط از گذشته تاکنون کمابیش ادامه داشته 

است. همچنین بر اساس شرایطی از جمله جنگ و تأثیرات آن در 
گذشته و تحریم ها و تأثیرات اقتصادی و رفاهی آن، امروزه استفاده 
از این گیاهان و داروها به تناوب بیشتر شده است. اما با توجه به 
این شرایط و امکانات اقلیمی و طبیعی و نیروی کار جوان باید گفت 
که سهم صنایع تبدیلی تنها به تعداد انگشت شماری مربوط به 
کارخانه های عرق گیری است که این خود توجه بیشتر مسئولین 

مربوطه و متعهد استان را می طلبد.
یابی  ارز چگونه  حرفه  این  در  را  دانش  بی  و  سودجو  افراد  حضور 

می کنید؟
متأسفانه علی رغم تلاش های دلسوزانه و مستمر و متعهدانه 
مسئولین و کارشناسان اداره معاونت غذا و داروی دانشگاه و 
اداره اصناف و صنف مربوطه، به دلیل کمبود نظارت های دقیق و 

تخصصی، افراد سودجو و بی دانش توانسته اند که با فعالیت های 
غیرتخصصی و گاه غیرقانونی باعث ایجاد بدبینی هایی در اذهان مردم 
و مسئولین شوند. این مسأله خود برنامه ریزی های تخصصی و 

نظارت بیشتری را می طلبد.
عمده ترین مشکلات در حرفه شما چیست؟

در مورد مشکلات این حرفه در صحبت های قبل اشاراتی کردم. 
اما از بزرگ ترین مشکلات می توان به نبود نظارت کافی و ورود افراد 
غیرمتخصص و بی تجربه در این حرفه، نبود صنف مستقل برای این 
شغل، عدم تقسیم بندی تخصص افراد در این حرفه، کم توجهی به 
تشکیل مراکزی برای تأمین و تهیه مواد اولیه کاملاً بهداشتی، کم 
توجهی به تربیت افراد علاقه مند و متخصص و وجود دلالان در بازار 

تهیه گیاهان دارویی اشاره کرد.

برخی سودجویان به فرهنگ گیاه درمانی کرمانشاه ضربه زدند!

 کارگاه ملی نقاشی خیابانی با عنوان "هنر راویان غزه" از ۱۳ تا ۱۵ آبان در 
کرمانشاه برگزار می شود.

پوریا جلالی سرپرست اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
کرمانشاه ، با اشاره به حضور ۲۵ تا ۳۰ نقاش برجسته کشوری در این 
کارگاه گفت: این کارگاه با هدف حمایت از مردم مظلوم غزه و بویژه 

کودکان غزه در کرمانشاه برپا می شود.

جامعه  حمایت  کارگاه  این  برگزاری  با  تا  تلاشیم  در  افزود:  وی 
هنرمندان و بویژه نقاشان را از مردم مظلوم فلسطین و محکومیت 

جنایات رژیم غاصب اسراییل نشان دهیم.
برخی  در  کشوری  برجسته  نقاشان  کارگاه،  این  در  افزود:  وی 
خیابان های اصلی شهر کرمانشاه از جمله میدان فردوسی و بلوار 

نوبهار به هنرنمایی پرداخته و آثار خود را خلق می کنند.

به گفته سرپرست اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کرمانشاه 
آثار این نقاشان با موضوع کودکان غزه و از نوع رنگ روغن است.

وی افزود: آثار خلق شده در پایان توسط داورهای متخصص داوری 
شده و در اختتامیه کارگاه از نفرات برتر تجلیل می شود. علاوه بر این 

سه نفر از فعالین فرهنگی هم آثار را از نگاه فرهنگی داوری می کنند.
این مسئول گفت: در کنار برگزاری کارگاه، نمایشگاه عکسی هم 
از بمباران های کرمانشاه در زمان هشت سال جنگ تحمیلی به 
خ داده در غزه  نمایش در خواهد آمد تا نشان دهیم جنایات امروز ر
در امتداد همان تفکر استبدادی صدام است و مردم ایران هم قربانی 

این جنایات بوده اند.
وی یکی از اتفاقات خاص در این کارگاه را حضور مهمانان ویژه در 
مراسم اختتامیه عنوان و تصریح کرد: علاوه بر مهمانان کشوری 
و استانی، نماینده جبهه مقاومت از فلسطین هم در این مراسم 

حضور خواهد داشت.
جلالی از نمایش آثار خلق شده در این کارگاه در تهران و نیز در سوریه 

و لبنان خبر داد و افزود: به دنبال این هستیم که بتوانیم این آثار را از 
طریق سازمان های مردم نهاد فعال در حوزه کمک های بشردوستانه 
و صلح به داخل غزه برده و به تعدادی از خانواده هایی که شهید 

خردسال دارند، اهدا کنیم.
، اعلام حمایت مردم ایران و هنرمندان از  وی افزود: هدف از این کار
مردم مظلوم غزه است و می خواهیم این پیام را از طریق این آثار به 

مردم غزه برسانیم.
سرپرست اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به برگزاری 
افتتاحیه این کارگاه در روز ۱۳ آبان گفت: این مراسم ساعت هشت 

صبح در مجتمع فرهنگی هنری انتظار برگزار می شود.
جلالی افزود: نقاشان حاضر در این کارگاه، روز ۱۴ آبان ماه صبح و عصر 

در خیابان نوبهار و میدان فردوسی به خلق اثر می پردازند.
وی تصریح کرد: روز ۱۵ آبان ماه نیز تمام هنرمندان در بلوار نوبهار 
ثار خود را خلق می کنند و عصر همان روز نیز آیین  تجمع کرده و آ
اختتامیه در محل مجتمع انتظار برگزار شده و از افراد برگزیده تجلیل 

می شود.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  شعبانی  علی 
کرمانشاه نیز در نشست برنامه ریزی رویداد ملی نقاشی خیابانی 
»هنر راویان غزه« بر استفاده از تمام ظرفیت های استان برای برگزاری 

هرچه بهتر این رویداد تاکید کرد.
خ می دهد مشابه جنایاتی است که   شعبانی گفت: آنچه در غزه ر
صدام با حمایت مستکبران جهان در ایام جنگ تحمیلی برای همین 
شهر کرمانشاه رقم زد و از حیث جنایت و بمباران و کودک کشی 
خ دادن است و به همین منظور است که  اتفاق مشابهی در حال ر
مردم کرمانشاه این رویداد هنری را با گوشت و پوست خودشان 
درک خواهند کرد. وی تصریح کرد: در این رویداد استفاده خلاقانه 
از ظرفیت های هنری برای فضا سازی محیطی و تبلیغات رسانه ای 

مناسب باید مورد توجه قرار بگیرد.
اوایل هفته نیز با حضور استاندار کرمانشاه و معاون وزیر فرهنگ و 

ارشاد اسلامی از پوستر این رویداد رونمایی شد.

گزارشگر

لیلا سعدوندی
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نهایی شدن جذب سرمایه گذاری سه هزار میلیارد 
ریالی برای پروژه شهربازی، گویای بازگشت شادی 
و هیاهوی کودکانه به این شهر است و بی شک 

مرهمی برای اقتصاد زخم خورده این کلانشهر خواهد بود.
 به گزارش خبرنگار جام جم ، کلان شهر کرمانشاه که سالهاست از داشتن شهربازی 
به عنوان یکی از فاکتورهای مهم در رشد و سرگرمی کودک و نوجوان محروم مانده، 
اینبار قرار است با تلاش های شهردار کرمانشاه و حمایت مسئولان مربوطه دارای 

یک شهربازی بزرگ و مدرن شود.
  با ایجاد این شهربازی بار دیگر شادی و هیاهوی کودکانه به شهر باز می گردد، نشاط 
اجتماعی بالا می رود و زمزمه های جذابیت آن پای توریست و گردشگر  را به این 
، به اقتصاد زخم خورده این  مجموعه باز می کند و به عنوان یکی از مشاغل سودآور

استان سر و سامان می دهد.
در همین راستا شهردار کرمانشاه در گفتگو با جام جم، در پاسخ به اینکه کار احداث 
شهربازی مدرن کرمانشاه به کجا رسیده است؟ افزود: روز گذشته جلسه ای با 

سرمایه گذار متقاضی پروژه شهربازی در تهران برگزار شد.
نادر نوروزی افزود: سرمایه گذار به ایجاد این پروژه در کرمانشاه و سرمایه گذاری در 
این حوزه بسیار علاقمند است و در پایان سرمایه گذاری سه هزار میلیارد ریالی به 

تصویب رسید و تا حدودی کارهای حقوقی آن انجام شده است.
ترین  نزدیک  و  بهترین  در  شهربازی  پروژه  اجرایی  عملیات  اینکه  بیان  با  وی 
زمان ممکن آغاز می شود، ادامه داد: داشتن مراکز تفریحی و توریستی یکی از 
شاخصه های کلانشهرها است، و ایجاد شهربازی موجب شور و نشاط کودکان 

کرمانشاهی می شود.
آبی با  شهردار کرمانشاه یادآور شد: در این مجموعه سرمایه گذاری، دریاچه 

مجموعه جزایر مصنوعی،۴۰هزار مترزیر بنای رفاهی و یک مرکز تجاری، سالن های 
تشریفات برای مراسمات و رستوران های مختلف نیز درنظر گرفته شده است.

 هاشم درویشی به عنوان یکی از اعضای شورای اسلامی شهر کرمانشاه نیز در 
گفتگو با جام جم؛ به برگزاری جلسه ای با سرمایه گذار مربوطه در حوزه شهربازی 
اشاره کرد و گفت: این سرمایه گذاری ۳۰۰میلیاردی، مجموعه بسیار خوبی است و اگر 
همکاران و اعضای شورا همت کنند و پای کار بیایند و استاندار کرمانشاه نیز حمایت 

کند شهر کرمانشاه را به شاخصه های موردنظر تفریحی و گردشگری می رسانند.
درویشی افزود: اکوتوریسم و موضوع توریسم اقتصاد دوم جهان است و از طریق 
کریدور که در استان بین چهار استان دیگر تعریف شده است کرمانشاه مرکز 
توسعه غرب است و با داشتن سه هزار اثر تاریخی اگر این مجموعه تفریحی به آن 
اضافه شود بی شک کرمانشاه به قطب توریستی تبدیل می شود و در حوزه های 

مختلف همپوشانی می شود.
وی با اشاره به مرزی بودن استان، ادامه داد: یک تورریست علاوه بر استفاده از آب و 
هوا، به بحث خریدهای مرزی در بازارچه های این استان علاقمند است و می تواند از 
چنین مجموعه تفریحی استفاده کند که این همپوشانی اقتصادی است و مسولان 

باید پای کار بیایند.
درویشی افزود: مجموعه شورا و شهرداری باید امنیتی برای افزایش انگیزه سرمایه 

گذار ایجاد کنند تا با رغبت پای کار بیایند.
این عضو شورای شهر کرمانشاه تاکید کرد: استان کرمانشاه در زمینه بیکاری 
و وضعیت فلاکت مقام دار است و این پروژه برای ۳۰۰نفر به صورت مستقیم 

اشتغالزایی خواهد داشت و مشاغل غیرمستقیم نیز پیرامون آن ایجاد می شود.
 درویشی تاکید کرد مردم کرمانشاه به آرامش و شادی نیاز دارند و شهربازی مدرن بی 

شک محلی برای آرامش و تفریح همشهریان و هم استانی ها خواهد بود.

بازگشت هیاهوی کودکانه در شهر

 گزارشگر

زهرا کریم زاده

شهری  بار  نقل  و  حمل  مدیریت  سازمان  رئیس 
شهرداری کرمانشاه به عضویت اتحادیه حمل بار 

کشور درآمد.

به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، رضا 
کرمی در مجمع سالانه اتحادیه کشوری حمل و نقل 

بار، به عضویت این اتحادیه در آمد.

در این اتحادیه مباحث مهم کشوری حوزه حمل و نقل 
بار از طریق وزارت کشور و سازمان شهرداری ها پیگیری 

می شود.

سازمان حمل بار کرمانشاه در اتحادیه حمل بار کشور عضویت رئیس 
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 صاحب امتیاز :      
  سازمان صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران                         

 تحریریه شهرستانها:      021-45897

   سرپرست استان کرمانشاه: کاوه رستمی
دفتر سرپرستی کرمانشاه: 168-37251267 083-37251

با مدعّی مگوئید اسرار عشق و مستی
تا بی خبر بمیرد در دردِ خودپرستی

عاشق شو ارنه روزی کار جهان سرآید
حافظناخوانده نقش مقصود، از کارگاه هستی

چهارشنبه        10  آبان   1402   شماره 6621
ضمیمه رایگان روزنامه د  ر استان کرمانشاه

معاونت  سرپرست 
استان  گردشگری 
بیان  با  کرمانشاه 
۱۲درصد  با  جاری  سال  نخست  ماهه   ۶ در  اینکه 
افزایش ورود گردشگر به استان مواجه شده ایم، به 
آمار میزان هتل ها و اقامتگاه های پذیرایی در سطح 
استان اشاره کرد.  وحید امیری در گفتگو با جام جم، 
با بیان اینکه استان کرمانشاه دارای ۲۵ واحد هتل 
است، گفت: این تعداد هتل دارای ۸۱۴اتاق با دو هزار 

و ۲۰۵ تخت، ۳۳ سوئیت و ۱9۵ پرسنل است.
وحید امیری افزود: استان کرمانشاه دارای چهار هتل 
یک ستاره، ۱۱ هتل دوستاره، هفت هتل سه ستاره، 

دو هتل چهارستاره و یک هتل پنج ستاره است.
وی از وجود ۶ هتل آپارتمان با ۶۱اتاق و ۲9۰ تخت، ۵۶ 

سوئیت با ۲7 پرسنل خبر داد.
این مسئول با بیان اینکه استان کرمانشاه دارای سه 
هتل بوتیک است، گفت: این هتل ها دارای ۳۶ اتاق با 

۱۳۳ تخت، ۸ سوئیت و ۱9 پرسنل است.
به گفته وی، ۲۱ مهمانپذیر با ۵۱۱ اتاق و 9۱۱ تخت با 
هشت سوئیت و ۳۰ پرسنل در استان کرمانشاه 
وجود دارد. امیری در ادامه از وجود ۵۰ اقامتگاه 
بومگردی با ۲۱۴ اتاق، یک هزار تخت و ۱۳7 پرسنل 

خبر داد.
 ، او از وجود سه اقامتگاه سنتی، ۶۳ خانه مسافر

چهار  گردشگری،  ۱۴مجتمع  سنتی،  خانه  ۶سفره 
اردوگاه و محوطه گردشگری، یک واحد پذیرایی در 

فرودگاه، ۳۴واحد بین راهی اشاره کرد.
وی دلیل افزایش استقبال مسافران در مراکز اقامتی 

استان را افزایش اقامتگاه های بومگردی عنوان کرد 
که محوریت آن در منطقه اورامانات است.

کرمانشاه و ثلاث باباجانی بیشترین و کمترین تخت 
را دارد 

امیری در پاسخ به این سوال که کدام شهرستان ها با 
کمبود مراکز اقامتی مواجه هستند به میزان هتل ها 
و همه مراکز اقامتی و پذیرایی از گردشگر به تفکیک 
شهرستان ها اشاره کرد و گفت: شهرستان ثلاث 

باباجانی تنها دارای یک واحد بومگردی با دو عدد 
تخت و دو عدد سوئیت است.

کرمانشاه  استان  گردشگری  معاونت  سرپرست 
افزود: شهرستان های اسلام آبادغرب دارای ۱۲ واحد 
با ۱۰۸ تخت، پاوه۶۴ واحد با 979 تخت، جوانرود با ۱۴ 
واحد و ۱۰۸ تخت،دالاه پنج واح با ۱۰۰تخت، روانسر 
۳۴ واحد با ۲9۵تخت، سرپل ذهاب با چهار واحد و 
۶۲تخت، سنقر پنج واحد با 9۵ تخت سحنه ۱۲ واحد با 

۱9۵ تخت است.
وی با بیان اینکه میزان تخت و هتل و واحدهای 
اقامتی در کرمانشاه بیش از دیگر شهرستان ها است 

به وجود7۶ واحد با دو هزار و ۳۴۰تخت اشاره کرد.
دیگر  از  قصرشیرین  اینکه  بیان  با  نیز  امیری 
شهرستان هایی است که دارای ظرفیت بالای مراکز 
اقامتی است به وجود۱۳واحد با یک هزار و 97تخت در 

این شهرستان اشاره کرد.
به گفته وی، کنگاور دارای چهار واحد با ۲۰تخت، 
7۰تخت،  هرسین هفت  با پنج واحد و  گیلانغرب 
واحد با ۱۱7 تخت است. لازم به یادآوری است که این 
آپارتمان،  آمارها تخت های موجود در هتل، هتل 
 ، هتل بیمارستان، هتل بوتیک سنتی، مهمان پذیر
زائرسرا، اقامتگاه بومگردی، سنتی، خانه مسافر، مرکز 
گردشگری سلامت و مابقی واحدهای اقامتی را شامل 

می شود.

 گزارشگر

زهره کریم زاده
توضیحات دادستان درباره قصور 
پزشکی در یکی از بیمارستان های 

خصوصی کرمانشاه 

دادستان عمومی و انقلاب استان کرمانشاه درباره 
ماجرای قصور پزشکی و کمای دختر ۱۰ ساله در یکی 

از بیمارستان های خصوصی کرمانشاه توضیح داد. 
به گزارش روابط عمومی دادسرای عمومی و انقلاب 
مرکز استان کرمانشاه ،حمیدرضا کریمی در این رابطه 
اظهار کرد: حدود یک ماه پیش دختربچه ای ۱۰ ساله  
جهت عمل جراحی انحراف چشم به همراه والدین 
خود به یکی از بیمارستان های خصوصی کرمانشاه 
مراجعه می کند.  وی افزود: پس از تشکیل پرونده و 
انجام فرآیندهای اداری عصر روز بعد از مراجعه، بیمار 
۱۰ ساله به اتاق عمل می رود و در اواخر عمل جراحی 
بنا به اظهارات پزشک معالج و بیهوشی، بیمار ناگهان 
دچار کاهش ضربان قلب شده که بلافاصله اقدامات 
اولیه برای احیاء او صورت می گیرد، اما دچار ایست 
قلبی شده که با انجام اقدامات احیاء مجدد ضربان 

قلب و تنفس بیمار باز می گردد، ولی به کما می رود. 
دادستان کرمانشاه تصریح کرد:  با انتقال بیمار به 
بخش مراقبت های ویژه، پدر و مادرش هم در محل 
پیگیر  کماکان  و  شده  مستقر  بیمارستان  حیاط 
وضعیت فرزندشان می شوند. وی ادامه داد: پس 
از گذشت حدود ۲۰ روز پدر بیمار در حیاط بیمارستان 
دچار ایست قلبی شده و متاسفانه جان خود را از 
دست می دهد.  کریمی در ادامه بیان داشت علیرغم 
ح  اینکه هنوز از سوی این خانواده شکایتی مطر
نگردیده ، پرونده قضایی در این خصوص تشکیل و 
بررسی قصور پزشکی احتمالی در دست اقدام است 
که به محض مشخص شدن موضوع اطلاع رسانی 

صورت خواهد گرفت.

خبر

ستان کرمانشاه وجود دارد؟ ستان کرمانشاه وجود دارد؟چه تعداد هتل و اقامتگاه  در ا چه تعداد هتل و اقامتگاه  در ا

از  قبل  ساله  هر 
خ  بازگشایی مدارس نر
سرویس مدارس اعلام 
می شد اما امسال با وجود گذشت یک ماه از سال 
خ سرویس مدارس اعلام  تحصیلی ۱۴۰۲،بالاخره نر
شد و این موضوع به نابسامانی های به وجود آمده 

خ سرویس های مدارس پایان خواهد داد. در نر
شهرداری  مسافر  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
کرمانشاه در این خصوص به  جام جم گفت: سرانجام 
خ کرایه  پس از پیگیری های متعدد، روز سوم آبان نر
سرویس مدارس ابلاغ شد و از امروز قابل اجرا است.

خ کرایه  خ های اعلامی نر دوستی افزود: بر اساس نر

برای  سواری  خودروهای  برای  مدارس  سرویس 
۶۰۰ هزار تومان  مسیرهای تا پنج کیلومتر ماهانه 
است و برای مسیرهای بیشتر از پنج کیلومتر به ازای 
خ اضافه می شود. هر کیلومتر ۵۰ هزار تومان به این نر

خ کرایه سرویس مدارس  دوستی گفت: همچنین نر
برای خودروهای "وَن" برای مسیرهای تا پنج کیلومتر 
ماهانه ۴۰۰ هزار تومان است و برای مسیرهای بیشتر 
از پنج کیلومتر به ازای هر کیلومتر ۴۰ هزار تومان به آن 

اضافه می شود.
خ کرایه سرویس مدرسه برای مینی  این مسئول نر
بوس را هم برای مسیرهای تا پنج کیلومتر ماهانه ۳۰۰ 
هزار تومان عنوان کرد و افزود: برای مسیرهای بیشتر 

از پنج کیلومتر هم به ازای هر کیلومتر ۳۰ هزار تومان 
به این کرایه اضافه می شود. وی با تاکید بر لزوم اجرای 
خ نامه گفت: والدین در صورت اضافه دریافت  این نر
خ کرایه توسط سرویس مدرسه می توانند به مدیر  نر
این  باید  هم  مدرسه  مدیر  و  کرده  اعلام  مدرسه 
موضوع را به کارگروه ماده ۱۸ که کارگروه ایاب و ذهاب 
دانش آموزی است و آموزش و پرورش، شهرداری 
و سایر نهادهای نظارتی در آن عضویت دارند اطلاع 
دهد و این کارگروه به شکایات رسیدگی می کند.
سرویس  ساماندهی  شروع  به  اشاره  با  دوستی 
مدارس از چهارم مهرماه امسال گفت: طی این مدت 
بیش از دو هزار راننده در سامانه سپند ثبت نام 

کرده اند و این در حالی است که ثبت نام همچنان 
ادامه دارد.

راننده  از   
ً
حتما خواست،  والدین  از  پایان  در  وی 

سرویس مدرسه بخواهند که " کارت سرویس" خود 
را ارائه کند چرا که وجود این کارت به منزله صلاحیت 
فردی و فنی خودروهای ایاب و ذهاب دانش آموزان 
است و در صورت بروز مشکل قابل بررسی و پیگیری 

هستند.
همچنین چنانچه اولیا دانش آموزان از رانندگان 
شکایتی دارند بایستی به مدیر مدرسه اطلاع بدهند 
و مدیر مدرسه از کارگروه درخواست تشکیل جلسه 

برای رسیدگی به شکایت خواهد کرد.

خ سرویس مدارس در کرمانشاه اعلام شد با تاخیر یک ماهه نر

 گزارشگر

منیر اضمحالی


